



Bardu Jeger- og Fiskerforening

Møtereferat

BJFF, styremøte nr. 5 /2025

Styremøte på Steiland 05.aug kl 19:00

Tilstede: Knut Eide, Maren Andrea Rognså, Kim andre Malmö, Svein Kasper Solli, Roy Steinar Hansen, Ivar Omsted,

Forfall: Brita Martinsen, Fredrik Josefsen, Guro Sørli, Sissel Motrøen og Merethe Lundberg

Sak 31/25 Godkjenning av referat fra forrige møte.

Referat godkjent.

Sak 32/25 Innkommen post og aktuelle saker:

Demning Stilleelva, høringsfrist til kommunen gikk ut 1/7-2025, dvs lite vi kan gjøre med dette nå før det evt fattes et vedtak i saken som kan påklages.

Vedlikehold av våpen og innkjøp av børsereimer. Våpen som trenger repareres leveres Voigt samt innkjøp av 5 våpenreimer til bruk under jegerprøvekurs.

Medlemsfest, vi går for lørdag 15.november. Legge ut en tidlig varsling på hjemmesiden om å holde av datoen, Ivar bestiller Viking så vi er sikre på nok plass, Ivar bestiller mat. Styret vurderer om vi skal ha noen form for underholdning/ foredrag.

Vi arrangerer «Hele Norge spiser ute» søndag 19.oktober kl 1300-1500 på Steiland. Brita er arrangementsansvarlig, Ivar og Maren kan støtte. Grilling og fyr i bålpanna, evt inne i Slottet hvis kaldt.

Sak 33/25**Status økonomi**

Saldo pr 26.08.2025:

• Sparekonto	994 723,-
• Brukskonto	314 788,-
• Fond:	401 563,-
• Til forfall	39800,-
• Utestående	38000,-

Styret må signere på fakturaer før bilag kan oversendes MA regnskap for 2.kvartal.

Vi ligger godt an ift budsjett, noen større utgifter på enkelte poster enn budsjettet samt noen større inntekter enn budsjettet på andre poster.

Sak 34/25**Status fra utvalgene**

Se under:

Sak 35/25**medlemmer?****Hvordan kan vi legge til rette for økt frivillighet fra våre**

Saken ble diskutert uten at vi kom til noen endelig konklusjon. Vi bør vurdere om det skal gis noen fordeler/ belønning på arrangementer det er utfordrende å finne folk til å stille på (eks Altevannspilken)

Sak 36/25**Eventuelt**

Intet

Sak 37/25**Neste styremøte**

Neste styremøte blir tirsdag 23.september kl. 1900 på Steiland.

Status skyte utvalget 26.08.2025

1. Hva har skjedd i perioden:
 - a. Møte med skyte utvalget sist gjennomført 23.04.2025.
 - b. Dugnad ~~1.mai/3.juni/~~6.aug gjennomført med godt oppmøte.
 - c. Gjennomføres dugnad på tak, mulig beisning 27.08.2025.
 - d. Gjennomførte 3 stevner, Rune, Musa og Kim Arrangerte. Gjenstår KM JT/STI
 - e. Godt med aktivitet på banen mot jakta. Økende andel soldater og etterspørsel fra soldater. Blir bra når vi får våpen på banen.
 - f. Fylte på med 41 kartonger med skudd den 13.august. gjenstår ca 72 esker hos SØF.
 - g. DØR/PORT/ISOLERING/plater avklares med Musa før møtet.
 - h. Solcelle panel anskaffet. Fungerer utmerket.
 - i. Trenger admin rolle VIPPS
2. Hva skal skje kommende periode:
 - a. Skytedag for damer Lørdag 6.sept
 - b. Klubbmesterskap JT/STI 7.sept
 - c. LK stevne 4-5 Okt.
 - d. Dugnad 24.Sept. Fokus plukke leirduer/rengjøre og etterfylle utkaster hus. Snekring garasje.
 - e. Mulig LK stevne i oktober, venter føringer fra Roar Helle.
 - f. WIFI
 - g. Melde inn stevner innen 20 sept. Må finne ut hvordan det gjøres.
3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjenning:
 - a. Kjøpe leka og armering, B30, dører.
 - b. Beis?
 - c. Bestille skudd/leirduer. Snakk om å slå sammen bestilling for narvik,harstad,målselv og bardu for kvantumsrabbat.
 - d.
4. Fremtidige Ønsker:
 - a. Hagle instruktør del II kostnad 4000 pr. pax.

STATUS NNVM (til styremøte 27.05.2025)

- Intet nytt før etter styremøte i NNVM. Ligger an til et «pent» overskudd som skal fordeles mellom eierne.

Status eiendomsutvalget 26/8 2025:

- **Hva har skjedd i perioden**
 - Robotgressklipper installert på Steiland.
 - Noe småtterier kjøpt inn på Steiland
 - Utleie av hytter og båter iht info fra org sekretær.
- **Hva skal skje i kommende periode (resten av året)**
 - Rundvask Toppen
 - Ivar legger ut på nett
 - Rundvask Steiland, inkl Slottet
 - Innen 20 august – vi ber inn til dugnad
 - Skifter ut et par madrasser (det er gjort)
 - Hiver salongmøbler vi ikke ser nytten i
 - Skrape og male huset på Steiland
 - Kasper undersøker muligheten for at dette kan settes bort til flinke ufaglærte
 - Anskaffe og montere 12 volt kjøkkenvifte på Maritbu
 - Tas på en vintertur
 - Marius foretar krattrydding ifm naustet
 - Scooterdisp må gjelde for sesongen, og ikke være linket til isfiskeløypenes åpningstider
 - Ivar ser på dette ifm søknadsinnsendelse
 - Det må kjøres inn ved/hogges ved til Gamas neste vinter
 - Toppenhytta må også etterfylles med ved
 - På Toppenhytta prøver vi med tinekabel for å få løsnet isen som bygger seg opp over serverrommet til Telenor om vinteren
 - Kasper finner ut hva som trengs
- **Behov for styrets avklaring/godkjennelse:**
 - Kjøkkeninnredning Gamas bør fornyes. Vurdere å sette av penger på neste års budsjett
 - Møterommet på Steiland utrustes med møtebordløsning som gjør det mer egnet til å kunne omkonfigureres til «klasserom». Vurdere å sette av penger til bord. Stoler har vi.
 - Levere kalesjen på storbåten til vedlikehold. Det er to glidelåser som må skiftes, ellers ser den relativt bra ut. Budsjettforslag 4000,-

Status jaktutvalget august

1. Det store fokuset denne måneden har vært rypetelling.

Vi har gjennomført telling av 22 linjer for Statskog og 6 linjer for SGB, det har vært 25 hunder og ca 20 personer i sving.

Vi hadde hoved tellinga helga 15-17 august, perioden var preget av mye vind og regn noe som gjorde forholdene utfordrende.

Vi har funnet noen kull der produksjon har vært god, men det er litt for mye voksne par uten kyllinger som nok gjør at resultatet blir noe dårligere enn i fjor. Hva dette skyldes er vanskelig å si men været kan nok ha en betydning.

Vi dro ned noen timer tidligere pga mye vind på søndagen, de rutene som ikke ble telt da var vi inne og tok på tirsdagen med 4 ekvipasjer, pga vindforholdene leide vi transport.

Vi lå på Langoddsen, det er sosialt og bygger veldig gode relasjoner imellom medlemmene, vi har veldig god respons fra folk som vil være med og jeg trur opplegget vårt og rekrutteringen vi har drevet med gir gode resultater. Folk vil være med oss, vi teller med minimum 3 hunder pr linje. Målselv sliter mere der, de mangler folk til linjene og teller med 1 hund pr linje.

Til neste år planlegger vi en samling i forkant og trening på duer slik at vi er mere samkjørt på reglene og at hundene får prøvd seg litt.

Villmarks camp.

Vi har deltatt på ungdomscamp, 12 ungdommer fra Midt-Troms var med og vi var på Leina fra 14 august til 17 august..

Det ble fisket, plukket bær, rypetelling, bruk av primus, kart og kompass samt det å være ute i fjellet.

Badstua og bading var også populært blant ungdommen.

Alle sammen var veldig fornøyd med turen, så jeg trur dette er noe vi prøver på neste år også. Deltakerantallet går også opp så vi er veldig fornøyde.

Aversjonsdressur

Er godt i gang med rundt 8 ekvipasjer hver kveld frem til 4.september

Jegerprøvekurs

Pågående kurs nå i august

Planlegger med 2 kurs for Forsvaret i oktober / november

2. Ingen behov for avklaringer.

Jeg kan dessverre ikke komme på tirsdagen, jeg er på jobb på Leina.

Introjakt elg

Avhenger om det blir dyr til overs på kvote etter 1.nov. Hvis det gjør det kan vi få til et samarbeid med Øvre Bardu Driftplan område.

Status kvinneutvalget 26/8:

1. Hva har skjedd i perioden?

- Fisketur til Leina for kvinner ble avlyst grunnet at tidspunkt passet dårlig for de forskjellige i utvalget. Det vi tar videre til neste år er tidligere planlegging og booking.

- Dameskyting på tirsdager har gått gjennom perioden

- Tirsdag 19/8 holdt utvalget ett møte for å planlegge fremover.

2. Hva skal skje i kommende periode?

- Skytedag for damer var originalt planlagt til søndag 31.august, men grunnet at to av damene i utvalget må reise bort og resterende i utvalget ikke har kapasitet til å styre alene blir dagen flyttet. Så snart det blir avklart med leder for skyteutvalget hvilken dag som passer blir det igangsatt reklamering. Ønskelig dato er lørdag 6.september. Planen for dagen er leirdueskyting med instruktør, sosialt samvær og lunsj sammen.

- Jakthelg for kvinner på Toppenhytta i september. Her har det kommet 6 stk påmelding, som skapte jubel for utvalget da det tidligere har vært lite påmeldinger. Vi har fått informasjon om at to stk til skal melde seg på. Reklamering er i gang.

- Pøsekurs er fortsatt på blokka, men grunnet mangel på instruktør er det satt på is. Vi forsøker kontakte andre foreninger for å høre om mulige instruktører som ikke trenger storkjøkken for å holde kurset. Det er ønskelig at kurset skal være mulig å gjennomføre på eget kjøkken hjemme. Laila kontaktes igjen i år for spørsmål om hun ønsker være instruktør, hun takket nei ifjor.

- Planlagt sosial kveld for kvinner ila vinteren slik som avholdt i februar med tacokveld. Denne var stor suksess og gav nye medlemmer til foreningen. Denne planlegges til «den stille perioden» januar-februar.

- Vi jobber med muligheten for å få til temakveld/foredrag for kvinner. Vi er i kontakt med Nina Einem, jegerprøveinstruktør+ rifleinstruktør og ivrig jeger av både stort og smått vilt (i hele verden), fra Tromsø JFF. Hun har avholdt foredrag i Harstad blant annet for å motivere og inspirere kvinner til å delta på storviltjakt. Hun ønsker holde foredraget gratis, mot evt dekt overnatting ved behov for det. Vi tar opp kontakten med henne etter oktober for å lande en kveld i november eller desember. Vi ser på muligheten for lett servering. Drøfter samarbeid med Bardu sporten for utstilling og mulighet til å prøve jaktdresser ++ til kvinner.

3. Behov for styrets avklaring/godkjennelse:

Ingen.

Status fiskeutvalget 26/8

1. Hva har skjedd i perioden:

Arrangert Fiskesommer for barn i samarbeid med Midt-Troms Friluftsråd. Møtte 10 barn totalt. Vi kokte kaffe og serverte fiskesuppe. Sikret at vi hadde tilgang på båt og noen som kunne ro ut på Toftakervannet sammen med smått og stort.

Ellers har utvalget lagt til rette for utleie av båten på Toftakervannet. Kjapp opptelling viser 37 individuelle bookinger i løpet av sommeren, noen av bookingene over flere dager i gangen. Dette er en økning fra fjoråret.

Til sist har Sivert bistått fiskeoppdrag på Altevann.

2. Hva skal skje kommende periode:

Flytte over minebåter-kontakt til post@bardujff.no slik at det ikke er avhengig av én person, men at styret har bedre innsikt.

Avtale og legge til rette for at båten blir tatt inn fra Toftakervannet når det blir tid for det. Prøver å drøye så langt det lar seg gjøre.

3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjenning:

Ingen